
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 15. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 97

Vil ministeren, som opfølgning svaret på MOF alm. del - spørgsmål 890, redegøre for, om

han er enig i, at de foreliggende beregninger fra Aarhus Universitet, DCE – Nationalt

Center for Miljø og Energi ikke alene er egnede til at belyse det reelle forureningsbillede i

en storby som København?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ida Auken (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ida.Auken@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2018-19
MOF Alm.del  Spørgsmål 97

Offentligt


